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	РУССКИЙ ПЕРЕВОД

	We're just under a couple of months away from the release of Sony Pictures' Priest 3D and to keep the promo wheel spinning, a new web exclusive preview has jumped online!

Priest is an adaptation of a TokyoPop comic book that is set in a world ravaged by centuries of war between man and vampire. Paul Bettany plays a warrior priest who turns against the church to track down a murderous band of vampires who have kidnapped his niece. It's undergoing a 2D to 3D conversion as we speak. 

Look for more on Scott Stewart's Priest starring Bettany, Cam Gigandet (The Unborn, Pandorum, The Roommate, Twilight), Madchen Amick, Stephen Moyer ("True Blood"), Maggie Q., Christopher Plummer, Brad Dourif, and Alan Dale soon.

Priest will be in theatres on May 13th, 2011.

Synopsis
Set in a world ravaged by centuries of war between man and vampires, Paul Bettany is Priest, a legendary warrior priest during the last Vampire War, who now lives in obscurity among the other human inhabitants in walled-in dystopian cities controlled by the Church. But when his 18-year-old niece is abducted by a murderous pack of vampires in the desolate wastelands outside, Priest breaks his sacred vows and ventures out to find her and seek vengeance upon those responsible, especially their brutal leader (Karl Urban). Priest is joined on his crusade by his niece's boyfriend, Hicks (Cam Gigandet), a local outpost sheriff, and Priestess (Maggie Q), a member of his former legion of vampire-killers who has otherworldly fighting skills.
	Всего каких-то пара месяцев остаётся до релиза фильма «Священник» в 3D от Sony Pictures,и в продолжение кампании по его раскрутке интернет взбудоражил новый эксклюзивный трейлер!

«Священник» -это экранизация книжки комиксов «ТокиоПоп»,действие которой разворачивается в мире,опустошённом столетиями войны между человеком и вампиром.Пол Беттани исполняет роль воина-священника,который обращается против церкви,чтоб выследить кровожадную шайку вампиров,похитивших его племянницу.Фильм проходит,как мы говорим,конверсию,то есть переход от 2D к 3D.

Ждите скоро появление новой информации о фильме Скота Стюарта «Священник»,роли в котором играют Беттани,Кэм Гигэндет(«Нерождённый», «Пандорум», «Сосед», «Сумерки»),Мэдчен Эмик,Стефен Мойер(«Верная кровь»),Мегги Кью,Кристофер Пламер,Брэд Дауриф и Алан Дейл.

Фильм «Священник» появится в кинотеатрах с 13 мая 2011 года.

Краткий обзор

В мире,разрушенном столетиями войны между человеком и вампирами,Пол Беттани -священник,легендарный воинствующий священник во времена последней войны с вампирами,который теперь живёт во мраке среди других людей,населяющих обнесённые стенами города,в условиях несовершенного общественного строя,находящегося под контролем Церкви.Но когда его 18-летнюю дочь похищает кровожадная банда вампиров на безлюдной окраине,Священник нарушает священные клятвы и отправляется на её поиски,желая отомстить тем,кто повинен в этом,в особенности их жестокому главарю(Карлу Урбану).К священнику в его ,так сказать,крестовом походе,присоединяется возлюбленный его племянницы Хикс(Кэм Гигендет),местный шериф и жена священника(Мэгги Кью),входившая в состав его бывшего легиона истебителей вампиров,которая обладает сверхъестественными навыками боя.


http://www.dreadcentral.com/news/43231/priest-web-exclusive-preview

